
Koszalin, dnia 22.04.2021 

INTERPELACJA 

Radny Tomasz Bemacki 

Temat: ul. Hallera 

Panie Prezydencie, 

Na dzień 22.04.2021 roku mieszkańcy przy ul. Hallera od strony Doliny Wodnej 
pozbawieni zostali dojazdu poprzez zabranie płyt drogowych przez przedsiębiorstwo 
budowlane 

Miasto zobowiązało się szybko rozwiązać problem mieszkańców, który był znany od 
dłuższego czasu Tak się nie stało 

W związku z powyższym proszę odpowiedzieć na następujące pytania: 

1. W jakim terminie przewiduje się rozwiązanie przedmiotowego problemu? 
2. Czy zlecony jest przetarg na opracowanie projektu z nowych płyt? 

Oprócz wspomnianego odcinka Hallera od strony Doliny Wodnej istnieje już 
zabudowany budynkami wielorodzinnymi wcześniej odcinek gruntowy ul. Hallera od strony 
ul. Gnieźnieńskiej. Tam również miasto zobowiązało się zaprojektować i położyć płyty. 
Wnioskowała w tej sprawie wspólnie z radnymi Rada osiedla Rokosowa. 

Dodatkowo od ul. Gnieźnieńskiej Firma Dino poczyniła starania o uzyskanie 
pozwolenia na budowę drogi do wjazdu na teren sklepu. Decyzje zezwalającą na budowę 
przedmiotowego odcinka ul. Hallera otrzymała w kwietniu 2021. Prace maja rozpocząć się w 
okresie maj - czerwiec 2021 roku. 

W związku z powyższym proszę odpowiedzieć na następujące pytania: 

1. Czy opracowany jest projekt na odcinek ul Hallera od wjazdu do Dino do 
budynków mieszkalnych? 

2 Czy prace tych dwóch odcinków zostaną ze sobą skoordynowane? 
3. Czy w tym roku zostanie zakończona budowa drogi z płyt na odcinku od 

wjazdu do Dino do bloków wielorodzinnych? 



Koszalin, dnia 22,04.2021 

INTERPELACJA 

Radny Tomasz Bernacki 

Temat: ul. Szczecińska 

Panie Prezydencie, 

Ul. Szczecińska od wiaduktu kolejowego do ronda im. mjr Zygmunta Szendzielarza 
Łupaszki jest w stanie katastrofalnym: 

• Zniszczona jezdnia z koleinami 
• Całkowicie zniszczone chodniki i wjazdy 
• Niebezpieczne i niewidoczne przejścia dla pieszych 
• Niepielęgnowane drzewa zagrażające bezpieczeństwu ruchu drogowego 

Przy tej drodze istnieje szereg przedsiębiorstw, z których większość się rozwija poprawiając swoją 
infrastrukturę., ale również potrzebują sprawnie funkcjonującej infrastruktury drogowej, która 
obecnie uległa całkowitej degradacji. 

W związku z powyższym proszę odpowiedzieć na następujące pytania: 

1. Czy gotowy jest projekt techniczny na przebudowę tej drogi? 
2. Jeśli nie ma projektu, to kiedy planowane jest zlecenie przygotowania projektu 

technicznego i kiedy planowana jest inwestycja przebudowy tego odcinka? 
3. Czy przewiduje się do tego momentu przebudowy remont w formie nakładki 

bitumicznej? 

Wnioskuje o priorytetowe potraktowanie tego przedmiotowego problemu. Zdecydowanie 
poprawi to sytuację wielu przedsiębiorstw, których w tym rejonie jest wiele. Dobra 
infrastruktura drogowa to znak do rozwoju zakładów pracy. / /\ 


